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Sumari

3
4

4 i 5
5 
6

7

Farmàcies de torn durant els mesos de desembre i gener

J. A. MARTÍNEZ – Via Trajana, 20, local 3-6
1, 12 i 23 de desembre i 3,14 i 25 de gener
A. CLAPÉS – Av. de Catalunya, 50
2, 13 i 24 de desembre i 4,15 i 26 de gener
E. RODÉS – C/ de Federico García Lorca, 1
3, 14 i 25 de desembre i 5, 16 i 27 de gener
J. A. VELÁZQUEZ – C/ de Mar, 18
4, 15 i 26 de desembre i 6, 17 i 28 de gener
A. FABREGAT – C/ de Pi i Gibert, 66
5, 16 i 27 de desembre i 7, 18 i 29 de gener
P. SANZ – Gran Via de les Corts Catalanes, 26
6, 17 i 28 de desembre

J. GARCÍA – Gran Via de les Corts Catalanes, 26
8, 19 i 30 de gener
E. BOLÓS – Av. de Catalunya 92-94
7, 18 i 29 de desembre i 9, 20 i 31 de gener
M. E. CUBA – C/ de la Platja, 82
8, 19 i 30 de desembre i 10 i 21 de gener
P. CASELLAS – C/ d’Andreu Vidal, 2
9, 20 i 31 de desembre i 11 i 22 de gener
J. C. PÉREZ – Av. de la Catalana, 125
10 i 21 de desembre i 1, 12 i 23 de gener
L. REDONDO – Av. de M. Fernández Márquez, 73-75
11 i 22 de desembre i 2, 13 i 24 de gener

NOTES:
Aquesta llista correspon a las farmàcies que estaran obertes les 24 hores del dia, des de les 8.30 del matí fins a les 8.30 del 
matí de l’endemà. Per a més informació sobre les farmàcies de reforç, podeu trucar a la Policia Local (tel. 93 381 55 55).
El subministrament de medicaments que s’hagi de fer fora de l’horari normal ha de tenir caràcter d'urgència i ha d’estar 
acreditat amb la recepta mèdica corresponent.
La farmàcia A. Clapés estarà oberta cada dia de 8.30 a 21.30 h.

Carta a la ciutadania
Carta a la ciudadanía

La Festa de les Llums inaugura 
l’enllumenat de Nadal

Activitats de Nadal

El barri de la Mina celebra la 
festa de Nadal

L’Ajuntament de Sant Adrià i la 
Fundación de los Ferrocarriles 
Españoles continuen col·laborant

Resum de la sessió plenària del 
25 d’octubre

La Xarxa de Coeducació de Sant 
Adrià de Besòs estrena logo

Diagnosi participada del teixit 
associatiu

Pla especial per millorar l’espai 
públic de la ciutat

Campanya per detectar immobles 
buits
XII edició del programa Cultura 
Emprenedora a l’Escola  
(CuEmE)

La web municipal estrena un 
espai per a les regidories de 
barri

Grups municipals

Al desembre tornen les inscripcions 
als cursos de català
Activitats esportives
Activitats del mes de desembre 
a les biblioteques de la ciutat

8
9

10 i 11
12

Sabies que...
Edita: Ajuntament de Sant Adrià de Besòs
Coordinació i redacció: N. Vilardell i M. Fernández
Col·laboració: Servei de Comunicació
Correcció: Centre de Normalització Lingüística 
Badalona-Sant Adrià
Impressió: Gramagraf S.C.C.L
Maquetació: Volta Disseny, Estudi de disseny  
membre de Barcelona+Sostenible
Dipòsit legal: B. 39.805-1981

La tradició catalana del dia 24 
és el tió i no el cagatió. I quan 
parlem de celebrar aquesta 
festa diem que fem cagar 
el tió, i no pas que caguem 
el tió, perquè això ho faríem 
nosaltres. 
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Carta a la ciutadania / Carta a la ciudadanía

Quan llegiu aquesta carta que ara escric, el Dia Internacional con-
tra la Violència vers les Dones ja haurà passat, però no vull deixar 
de fer-hi referència ja que és una data molt important per a tots i 

totes. El 25 de novembre, no només ha de representar la mobilit-
zació d’un dia per sensibilitzar-nos-hi, sinó que ho ha de ser tots 

els 365 dies de l’any. L’existència de la violència masclista és una 
realitat i sempre se li ha de posar veu. Així que no he volgut obviar 
el treball que han fet al llarg d’aquests darrers dies el Departament 

de Polítiques d’Igualtat, el Consell de Dones Municipal i el CIOD 
i que ha comptat tant amb la col·laboració d’entitats, escoles, 

instituts, comissió de violència com de la ciutadania sensibilitzada, 
que al final és el que es pretén: sensibilitzar el conjunt de la socie-
tat sobre una realitat moltes vegades invisibilitzada que volem que 

desaparegui. Gràcies pel compromís i la gran feina feta.

D’altra banda, volia dedicar aquest espai per anar informant 
d’aquells temes de ciutat que us preocupen i que en moltes 

ocasions, vosaltres mateixos pel carrer em pregunteu directament. 
Hi ha un assumpte que és una constant i, per tant, és evident que 
preocupa. Intentaré explicar quina és la situació actualment. Com 
a mínim per tranquil·litzar-vos en el sentit que són actuacions que, 

encara que molt complexes, tenen recorregut i estan en marxa. 
Avui us parlaré de la Rambleta de Joan Llandrich, al barri de Sant 

Adrià Nord, un tema del què anirem informant a mesura que es 
vagin duent a terme les diverses actuacions. Hi ha el neguit per 
saber si aquest projecte d’urbanització, que ja es va presentar 

fa un parell d’anys, tindrà continuïtat. Doncs he d’afirmar que sí. 
No ha estat fàcil perquè, com ja sabeu la majoria, s’han hagut 

de plantejar unes obres de descontaminació d’una part del sòl 
abans de dur a terme la urbanització final. Aquest primer pas ja ha 
superat el procés de contractació i esperem que aquesta actuació, 
que comportarà uns 4 o 5 mesos, pugui començar-se a mitjans de 

desembre o a primers de gener. Un cop feta, s’iniciarà l’execució 
del projecte d’urbanització que amb tantes ganes esperem tots i 

totes. Aquesta segona fase durarà, aproximadament, uns vuit me-
sos. Espero que puguem gaudir novament del passeig de la Ram-

bleta l’any vinent. En el moment que en tinguem la temporització 
concreta, en farem difusió pels mitjans de comunicació habituals.

En properes cartes us aniré comentant altres temes que detecto 
que interessen a la ciutadania i la inquieten.

Finalment, vull aprofitar aquest espai per felicitar-vos les festes de 
Nadal. El dia 3 encendrem els llums nadalencs a la ciutat i ja en-
trarem en un ambient festiu. Enguany, les festes de Nadal poden 
assemblar-se a les que havíem viscut abans de la pandèmia. Les 

viurem amb il·lusió per retrobar-nos de nou, però cal que anem 
amb cura perquè no estem en una situació de normalitat plena. 

Així doncs, us animo a participar a les activitats que hem preparat, 
amb il·lusió, ànims i prudència.

Tot esperant que les coses millorin en conjunt, us desitjo bones 
festes i una abraçada molt cordial per a tots vosaltres.

Cuando leáis esta carta que ahora escribo, el Día Internacional con-
tra la Violencia hacia las Mujeres ya habrá pasado, pero no quiero 
dejar de hacerle referencia, ya que es una fecha muy importante 
para todos y todas. El 25 de noviembre no sólo tiene que repre-
sentar la movilización de un día para sensibilizarnos, sino que tiene 
que ser los 365 días del año. La existencia de la violencia machista 
es una realidad y siempre le debemos poner voz. Así pues, no he 
querido obviar el trabajo que han llevado a cabo a lo largo de estos 
últimos días el Departamento de Políticas de Igualdad, el Consell 
de Dones Municipal y el CIOD y que ha contado tanto con la cola-
boración de entidades, escuelas, institutos, comisión de violencia 
como de la ciudadanía sensibilizada, que a la postre es lo que se 
pretende; sensibilizar al conjunto de la sociedad sobre una realidad 
muchas veces invisibilizada que queremos que desaparezca. Gra-
cias por el compromiso y la labor llevada a cabo.

Por otro lado, quería dedicar este espacio para ir informando de 
aquellos temas de ciudad que os preocupan y que, en muchas 
ocasiones, vosotros mismos por la calle me preguntáis directa-
mente. Hay un asunto que es constante y, por tanto, es evidente 
que preocupa. Intentaré explicar cuál es la situación actualmente. 
Como mínimo para tranquilizaros en el sentido que son actuacio-
nes que, aunque son muy complejas, tienen recorrido y están en 
marcha. Hoy os hablaré de la Rambleta de Joan Llandrich, en el 
barrio de Sant Adrià Nord, un tema sobre el que iremos informando 
a medida que se vayan llevando a cabo las diversas actuaciones. 
Hay inquietud por saber si este proyecto de urbanización, que ya 
se presentó hace un par de años, tendrá continuidad. Pues he de 
afirmar que sí. No ha sido fácil porque, como la mayoría ya sabéis, 
se han tenido que plantear unas obras de descontaminación y 
esperamos que esta actuación, que comportará unos 4 o 5 meses, 
pueda empezarse a mediados de diciembre o principios de enero. 
Una vez hecha, se iniciará la ejecución del proyecto de urbaniza-
ción que con tantas ganas esperamos todos y todas. Esta segunda 
fase durará, aproximadamente, unos ocho meses. Espero que po-
damos disfrutar nuevamente del paseo de la Rambleta el año que 
viene. En el momento en que tengamos la temporización concreta, 
haremos difusión por los medios de comunicación habituales.

En próximas cartas os iré comentando otros temas que detecto 
que interesan a la ciudadanía y la inquietan.

Finalmente, quiero aprovechar este espacio para felicitaros las fiestas 
de Navidad. El día 3 encenderemos las luces navideñas en la ciudad y 
ya entraremos en un ambiente festivo. Este año las fiestas de Navidad 
pueden parecerse a las que habíamos vivido antes de la pandemia. Las 
viviremos con ilusión por reencontrarnos de nuevo, pero debemos ir 
con cuidado porque no estamos en una situación de plena normalidad.

Así pues, os animo a participar en las actividades que hemos pre-
parado, con ilusión, ánimo y prudencia.

Esperando que las cosas mejoren en su conjunto, os deseo felices 
fiestas y un abrazo muy cordial para todos vosotros.

Filo Cañete Carrillo
Alcaldessa de Sant Adrià de Besòs
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Notícies

La Festa de les Llums inaugura l’enllumenat de Nadal

Activitats de Nadal

El proper 3 de desembre, a partir de les 
17.30 h, l’Ajuntament celebra la Festa de 
les Llums. La festa, que tindrà lloc a la 
plaça de la Vila, comptarà amb animació 
infantil i donarà el tret de sortida a l’en-
cesa oficial de l’enllumenat de Nadal.
Sant Adrià, com s’ha fet els darrers 
anys, il·luminarà els carrers fins des-
prés de Reis. Pel que fa a la distribució 
dels llums, l’Ajuntament ho continuarà 
fent a tots els barris per atreure els 
vianants als carrers més comercials 
de cada zona. Així doncs, s’instal·larà 
enllumenat als carrers següents: rbla. 

de Camarón, rbla. de la Mina, rda. de 
Sant Ramon de Penyafort, c. de Somo-
sierra/Fleming, c. de l’Argentina, Arc de 
Sant Adrià, c. del Prat, av. de la Platja, 
c. de la Mare de Déu del Carme, av. de 
Pi i Margall, c. de les Monges, pl. de 
Maria Grau, c. del Bogatell, av. de Joan 
XXIII, c. de Santa Caterina, av. de Ca-
talunya, av. de les Corts Catalanes, pl. 
dels Germans Riules, pl. de Guillermo 
Vidaña, pl. de Pius XII, c. Olímpic, c. de 
Ricart, pl. de la Vila, av. de la Catalana, 
av. del Ferrocarril, c. Major, ctra. de 
Mataró, pl. del Mercat, c. del Tibidabo i 

Via Trajana. A aquesta llista se sumaran 
enguany tres carrers més: c. de Manuel 
Fernández Márquez, c. de la Mare de 
Déu de Montserrat i c. de Ponent.
Els llums, que són de baix consum, 
romandran encesos tota la nit, ja que 
el cost és menor que programar a 
cada carrer l’apagada i l’encesa a una 
hora determinada. Com a novetat, cal 
assenyalar que el passeig de Cama-
rón comptarà amb motius nadalencs 
nous, però sobretot cal destacar el 
gran arbre de Nadal que es col·locarà 
a la plaça de la Vila.

Saló Infantil i Juvenil Adrilàndia

Enguany és una data molt especial 
per al Saló Adrilàndia, ja que torna 
amb una nova edició després d’un 
any d’aturada per la pandèmia de la 
covid-19. Es durà a terme en les dates 
i els horaris habituals: els dies 3 i 4 
de gener, de 10.30 a 14 h i de 16.30 a 
20 h. Ocuparà els espais de la Ram-
bleta, el poliesportiu Ricart i el pati 
de l’Escola Sant Gabriel, amb noves 
propostes de jocs, tallers, espectacles 
i moltes sorpreses. L’entrada serà pel 
carrer de Joaquim Blume.

Molt important: aquest any serà 
imprescindible reservar prèviament 
les entrades.

Cavalcada de Reis
L’agenda de Nadal arribarà a la fi 
el dia 5 de gener amb la benvingu-
da que els infants de Sant Adrià de 
Besòs podran fer a Ses Majestats 
els Reis Mags d’Orient al llarg de la 
cavalcada. Tornem als carrers a veure 
als Reis Mags passejant-se pel nostre 
municipi. La Cavalcada de Reis co-
mençarà a les 17.30 h a la Via Trajana 
i el recorregut serà el mateix de cada 
any: Via Trajana, pl. de Pius XII, av. de 
les Corts Catalanes, c. de l’Argentina, 
c. de Goya, c. del Doctor Fleming, c. 
de Frederica Montseny, c. de Sant 
Ramon de Penyafort, c. de Ponent, c. 
de Llevant, c. de Cristòfol de Moura, 
c. de Torrassa, av. de la Platja, av. 
d’Eduard Maristany, av. de la Platja, 
av. de Catalunya, av. de Pi i Maragall, 
c. Major, c. de les Monges, c. de Ra-
fael Casanovas, c. de Ricart i plaça 
de la Vila.

Centre Cultural Besòs  
Activitats de Nadal
• Tallers creatius de temàtica  
nadalenca
Del 13 a 15 de desembre, de 17 a  
19 h, espai infantil Els Ninots
Activitats adreçades a famílies amb 
nens/es a partir de 3 anys.
• Tió gegant
Del 20 al 22 de desembre,  
de 17 a 19 h.
Activitats adreçades a famílies amb 
nens/es a partir d’1any.
Podeu portar menjar per al Tió a partir 

del dilluns 13 de desembre (us  
esperem a la recepció del CC Besòs) i 
els dies 20 al 22 el farem cagar.
Recordeu reservar plaça per  
Whatsap al 618 29 73 71.
• Patge reial
Dijous 23 de desembre.
Activitats adreçades a famílies amb 
nens/es a partir d’1 any.
Visita del patge reial al Centre Cultu-
ral Besòs, que rebrà tota la mainada 
que vulgui lliurar les cartes als Reis 
d’Orient.
Cal reservar plaça per Whatsap  
al 618 29 73 71.

Altres activitats
• Xerrada: Parlem de la diversitat 
funcional. 
Dijous 2 de desembre, a les 18 h
Eines i recursos per conviure amb 
persones amb diversitat funcional: 
trencant estereotips.
• Posa’t a la seva pell
Divendres 3 de desembre,  
a les 17.30 h
Plaça de Josep Tarradellas, s/n
Jocs de sensibilització, creació de 
situacions que pateixen diàriament 
les persones amb diversitat funcio-
nal.
• Fem Circ: Taller de circ en família
Dijous 9 de desembre, de 18 a 19 h
Activitat que permet experimentar 
amb especialitats del món del circ 
com malabars i equilibris, tant per a 
infants com per a adults. Sessió dina-
mitzada per un tallerista de circ.
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Notícies

El barri de la Mina celebra la festa de Nadal
L’Associació de Comerciants de La Mina i el servei de Din-
amització Comercial del Consorci de La Mina organitzarà el 
proper 17 de desembre la Festa de Nadal. La celebració es 
farà a l’Espai Cultural Font de la Mina a partir de les 17 h de 
la tarda, i els més petits podran visitar al Pare Noel, partic-
ipar en tallers infantils de decoració nadalenca, fer cagar el 
tió i gaudir d’un berenar deliciós de xocolata desfeta amb 
melindros. A més a més, el grup de dansa Dulce Canela, de 
l’Associació Amics del Besòs, presentarà el seu repertori 
de ball i també es donaran a conèixer els guanyadors del XI 
concurs d’aparadors i se’ls lliuraran els premis.
D’altra banda, l’equip de suport a les comunitats de veïns 
i veïnes organitza un concurs, en aquest cas, de decoració 
de portals i escales. S’hi pot inscriure qualsevol grup de 
veïns fins dilluns dia 13 de desembre, a les oficines del 

servei (carrer del Mar, 12). El jurat valorarà especialment 
l’originalitat i creativitat del treball, l´ús de materials reciclats 
i el nombre de veïns de la comunitat que hi ha participat.

Per a més informació i  
participar a les activitats pots  
enviar un Whatsap al  
618 29 73 71.

També trobaràs informació a les 
xarxes socials del Centre:
(Facebook, Instagram i Youtube)
ccbesos@sant-adria.net
www.sant-adria.net

Centre de Producció Cultural i 
Juvenil Polidor
Desembre al Polidor. Gaudeix d’un 
Nadal diferent.
Activitats de Nadal
• Gamer: Tarda gamer amb diferents 
temàtiques. En pantalla gegant i 4K. 
Dilluns 13, 20 i 27, de 17.30 a 19.30 h.
• Tallers creatius de Nadal: Desenvo-
lupa la creativitat i deixa volar la imagi-
nació. Dijous 2, 9, i 16 a les 18 h.
• Jocs de taula: Tarda de jocs de tau-
la. Divendres 10, de 18 a 20 h.
• Tornejos: Demostra les habilitats 
que tens! Ping-pong, dimecres 15, i 
futbolí, dimecres 22, a les 18 h.
• Decoració de Nadal: Decorem el Po-
lidor de Nadal. Dimecres 15, a les 18 h.
• Kpop Party +12: Gaudeix de la 
millor música i balla les coreografies 
dels teus grups preferits de Kpop. Hi 
haurà l’actuació del grup de ball de 
Kpop del Polidor. Divendres, de 18 a 
20 h.
• Bonenkai: Esdeveniment manga de 
Nadal per als seguidors del món anime 
i otaku. Trobaràs estands d’artistes, 
videojocs, jocs tradicionals japonesos, 

cosplay, kpop i molt més! Dissabte 18 i 
diumenge 19, de 10 a 20 h, al Polidor i 
al poliesportiu Ricart.
• Trívial de Nadal: Coneixes les tradi-
cions i curiositats de Nadal? Dimarts 
21, a les 18 h.
• Festa del karaoke (edició de Na-
dal): Vine a passar una tarda divertida 
cantant les cançons de Nadal! Dime-
cres 22, a les 18 h.
• Cinema de Nadal: Gaudim d’una 
pel·li típica de Nadal. Dijous 23, a les 
18 h.

Adrijove: L’espai juvenil de Nadal.
Arriba la versió jove de l’Adrilàndia, on 
trobareu un munt d’activitats per a tots 
els gustos i aficions com ara espai de 
videojocs, torneig de ballon cup, joc 
d’escapada (escape room) de Nadal i 
molt més! Per a joves de 12 a 18 anys. 
Els dies 29 i 30 de desembre i el 3 i 4 
de gener al Polidor.

Altres activitats
Càpsules formatives
• Tupper sex: Parlem de sexe sense 
tabús. Dimecres 1, a les 18 h.
• Mobilitat internacional: La meva 
experiència com a voluntari/ària al 
CES. Dijous 9, a les 18 h.
• Manga: Què saps del manga?  
Dijous 16, a les 18 h.

Tallers (inscripcions obertes)
• Taller d’ukelele: Inicia’t al món de 
l’instrument de moda i aprèn a tocar 
les teves cançons preferides. Dimarts, 
de 18 a 19 h.

• Taller d’iniciació al japonès: Si vols 
aprendre un nou idioma, el japonès 
està de moda i té moltes sortides! 
Dimecres, de 18 a 19 h.
• Taller de ioga: Desenvolupa la ment 
i el cos per fer créixer la teva energia. 
Aprèn tècniques de relaxació o medi-
tació i a controlar la respiració. Dijous, 
de 19 a 20 h.
• Taller de kpop: Aprèn les coreografi-
es dels teus grups preferits amb l’estil 
musical de moda, el kpop! Divendres, 
de 19 a 20 h.

Assessories per a joves
• Servei d’Orientació i Acompanya-
ment a la Transició (SOAT)
• Mobilitat Internacional
• Orientació laboral

*Activitats per a joves a partir  
de 12 anys.
*Recordeu que les activitats que anun-
ciem poden variar, però en poden 
sorgir d’altres que us interessin i que 
anunciarem per les nostres xarxes so-
cials, pàgina web i al mateix Polidor.

Per a més informació:
Centre de producció Cultural i  
Juvenil Polidor
Plaça de Guillermo Vidaña i Haro, s/n
Horari: de dilluns a divendres,  
de 9 a 21 h
Tel. 934 627 446 /  
WhatsApp 662 554 688
polidor@sant-adria.net
www.sabjove.cat
Xarxes socials: @polidorsab

mailto:ccbesos@sant-adria.net
http://www.sant-adria.net/
mailto:polidor@sant-adria.net
http://www.sabjove.cat/
mailto:instagram@polidorsab
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L’Ajuntament de Sant Adrià i la Fundación de los Ferrocarriles 
Españoles continuen col·laborant
Les dues institucions renoven el conveni de cessió al MhiC del vagó El Sevillano.

El passat 4 de novembre, l’alcal-
dessa de Sant Adrià de Besòs, 
Filo Cañete, i el director gerent 
de la Fundación de los Ferro-
carriles Españoles FSP, José 
Carlos Domínguez, van signar 
el conveni per prorrogar durant 
deu anys més la cessió del cot-
xe de la sèrie 8000 de RENFE 
(El Sevillano) al Museu d’Història 
de la Immigració de Sant Adrià 
(MhiC).
L’acte de signatura va tenir lloc 
al MhiC i va comptar també amb 
l’assistència de Pilar Garcia, 
directora del Museu del Ferro-
carril, i d’Andrés Pozo, regidor 
de Cultura de Sant Adrià.
L’objectiu del conveni és man-
tenir viu el compromís que les 
dues institucions van iniciar l’any 
2007 amb la cessió, la cura i 
l’exhibició d’aquesta peça tan 
emblemàtica per al MhiC i per a 
Sant Adrià, que permet difondre 
la memòria social vinculada al 
ferrocarril i el seu paper fona-
mental en el procés migratori del 
segle XX a Catalunya.

Resum de la sessió plenària del 25 d’octubre
A la sessió ordinària del Ple celebrada 
el passat 25 d’octubre es van aprovar 
les mocions següents:
• Moció a favor d’un finançament 
just per al món local. En el text s’ex-
posa la situació complicada que estan 
afrontant els ajuntaments: la resposta 
propera a les necessitats socials sor-
gides de la pandèmia; la reducció dels 
ingressos propis; la manca d’ajut d’al-
tres administracions (en aquest sentit, 
el fons covid de cinc mil milions que el 
Govern de l’Estat havia de transferir ha 
quedat en una promesa); l’emergència 
sanitària contínua i les conseqüències 
econòmiques que comporta també. 
Els ajuntaments han de poder planifi-
car els pressupostos per al 2022 amb 
el màxim de certeses per poder pre-
servar els serveis públics i respondre a 
les necessitats socials i a la reactivació 

econòmica.
Davant d’aquest context es demana que 
l’Estat absorbeixi l’import de les liquida-
cions negatives corresponents al model 
de finançament local dels anys 2020 i 
2021; que s’articuli el fons Covid a favor 
dels ajuntaments; que es prorrogui la 
suspensió de les regles fiscals per a 
l’any 2022, i que l’Estat defineixi l’import 
dels lliuraments a compte per al 2022 i 
que no sigui inferior al del 2021.
• Moció per a la instal·lació o mi-
llora de les plaques fotovoltaiques 
en edificis públics i la creació d’una 
subvenció específica a la instal·lació 
d’autoconsum per a la ciutadania. 
S’acorda crear una subvenció direc-
ta per a la ciutadania dotada amb 
150.000 € finançats amb fons propis 
municipals. També s’aprova fer una 
inversió per mantenir les plaques so-

lars que hi ha en edificis públics per tal 
que totes puguin funcionar, i augmen-
tar-ne el nombre, sobretot a l’edifici de 
l’ajuntament.
• Moció en suport de la realització 
d’una auditoria pública dels comp-
tes de la Seguretat Social. L’Ajunta-
ment acorda adherir-se a la sol·licitud 
que fan Marea de Pensionistes de 
Catalunya COESPE i Marea de Pensio-
nistes de Sant Adrià, amb l’objectiu que 
els ciutadans i les ciutadanes coneguin 
el paper fonamental que la Seguretat 
Social ha jugat en la construcció de 
les institucions de l’Estat del Benestar. 
També es demana garantir la revalo-
rització de les pensions d’acord amb 
l’IPC mitjançant una llei.
Podeu seguir en directe les retrans-
missions de les sessions dels plens a 
través del web municipal www.sant-
adria.net (sessions.sant-adria.net).

http://www.sant-adria.net/
http://www.sant-adria.net/
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La Xarxa de Coeducació de Sant Adrià de Besòs estrena logo

Diagnosi participada del teixit associatiu
Es constitueixen els òrgans que han d’acompanyar la diagnosi del teixit associatiu i s’obren els 
espais de participació al Decidim per Sant Adrià.

Per avançar en els treballs que han de 
guiar la diagnosi participada del teixit 
associatiu, s’han constituït els òrgans 
que han de vetllar perquè es duguin a 
terme correctament. D’una banda, s’ha 
constituït la Comissió Tècnica, que està 
formada per la Regidoria de Participació 
Ciutadana, els caps de servei que es re-
lacionen amb les entitats i altres serveis 
transversals de l’Ajuntament. Aquest 
òrgan ha d’assessorar tècnicament 
sobre els aspectes metodològics de 
la diagnosi. D’altra banda, també s’ha 
creat la Mesa del Teixit Associatiu, òrgan 
encapçalat per la Regidoria de Partici-
pació ciutadana i els representants de 

les entitats de Sant Adrià. La Mesa és un 
òrgan de participació i acompanyament 
en l’elaboració de la diagnosi, on les 
pròpies entitats poden valorar els futurs 
passos que s’han de dur a terme i col·la-
borar-hi. Així mateix, han de validar tant 
el procés com els resultats que es vagin 
generant.
Durant el mes de novembre es van 
publicar dues enquestes a la plata-
forma Decidim per Sant Adrià.
- Una adreçada a les entitats del mu-
nicipi per conèixer-ne la realitat i amb 
l’objectiu de recollir les necessitats i 
demandes que tenen. Alhora ha de ser 
una eina que permeti copsar i donar 

a conèixer la funció social que duen a 
terme les associacions del municipi. 
Disposa d’un apartat específic sobre 
l’afectació generada per la covid-19.
- La segona enquesta s’adreça a la ciu-
tadania per conèixer la valoració que 
fan del teixit associatiu del municipi. Es 
recullen tant aspectes de percepció com 
de participació en associacions.
Tots els detalls del procés d’aquesta 
diagnosi, així com els espais de parti-
cipació es troben al Decidim per Sant 
Adrià, accessible des de la pàgina web 
municipal (www.sant-adria.net). També 
podeu seguir aquests treballs des de 
les xarxes socials de l’Ajuntament.

L’any 2013 
s’iniciava la 
Xarxa de Co-
educació de 
Sant Adrià 
(XCSA), im-
pulsada per 
la Regidoria 
d’Igualtat 
de l’Ajun-
tament, el 

Centre d’Informació i Orientació de la 
Dona (CIOD) i el Centre de Recursos 
Pedagògics (CRP). Va néixer amb la 
voluntat de generar entre l’equip de 
professionals dels centres educatius 
del municipi una reflexió i un treball 
al voltant de diversos temes vinculats 
a la coeducació. L’acollida va ser tan 

bona que actualment la Xarxa s’ha 
transformat en un seminari on estan 
representades totes les escoles i insti-
tuts de la ciutat.
Aquest curs, el seminari ha presentat 
la nova imatge, un logo obra de Guille 
de las Heras Flo, mestre de Música de 
l’Escola Pompeu Fabra i participant 
del seminari.

Què fa la Xarxa?
La tasca fonamental del seminari és vi-
sibilitzar les desigualtats i els conflictes 
que es viuen als centres relacionats 
amb el gènere i la diversitat sexual, 
reflexionar-hi i actuar consegüentment.
L’objectiu és fer que la coeducació sigui 
l’eix transversal del sistema educatiu, i 
incorporar-hi propostes didàctiques del 

dia a dia que facin prendre consciència 
a tota la comunitat educativa d’aques-
tes problemàtiques i li doni eines per 
relacionar-se de la millor manera.
La XCSA també participa en les activi-
tats que es duen a terme a Sant Adrià, 
i les difon, com ara tallers i exposi-
cions pensades per al 8M, Dia Inter-
nacional de les Dones, o el 25N, Dia 
Internacional contra la Violència vers 
les Dones, entre d’altres.
Però, sobretot, les persones professio-
nals que formen part de la XCSA volen 
crear i consolidar vincles, treballar 
plegades i donar-se suport amb un 
objectiu comú: acompanyar l’alumnat 
de Sant Adrià en el camí cap a un futur 
més igualitari, equitatiu, respectuós i 
tolerant.

L’alcaldessa de Sant Adrià, Filo Cañete, va lliurar els diplomes a les persones participants d’un dels mòduls 
del Servei de Primera Acollida per a persones estrangeres, organitzat pel Programa d’Immigració dels Serveis 
Socials municipals i cofinançat pel Fons Social Europeu.

http://www.sant-adria.net/
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L’Ajuntament de Sant Adrià ha iniciat 
un pla especial d’actuació als carrers 
de la ciutat. L’objectiu és intensificar 
la neteja i el manteniment de carrers, 
places i parcs del nostre municipi i 
d’aquesta manera millorar l’estat d’un 
espai que és de tots els ciutadans i 
ciutadanes. L’alcaldessa, Filo Cañete, 
ja va anunciar la posada en marxa del 
pla a la “Carta a la ciutadania” pu-
blicada en aquesta revista, el passat 
mes de setembre, en què assenyalava 
que «hem de donar a la ciutat una llum 
i un color nous per tal de sentir-nos-hi 
a gust».

Actuacions
Les actuacions que inclou el pla se-
gons les necessitats són les següents:
- Neteja a fons de carrers amb aigua 
calenta a pressió i desgreixant

- Revisió i neteja dels embornals i els 
col·lectors

- Tractament especial de fanals, canto-
nades i caixes de llum

- Eliminació de grafits i papers publici-
taris de les façanes

-Revisió i reparació del paviment
- Revisió de l’accessibilitat del carrer
-Micropodes
- Reparació del mobiliari urbà: bancs, 
papereres, pilones i elements fixos de 
la via pública

- Control de plagues específic per a 
cada carrer

- Escombratge mecànic i baldejat final.

- Manteniment de la pintura viària
Abans de l’actuació, se senyalitzaran 
els carrers on hi hagi vehicles estacio-
nats i terrasses de bars i restaurants, 
ja que el dia de la intervenció no esta-
rà permès ni aparcar-hi ni instal·lar-hi 
terrasses per poder dur a terme els 
treballs.
Aquest és un pla integral i transver-
sal, el qual implica coordinar diversos 
departaments municipals i empreses 
que treballen en els diferents àmbits 
de la via pública (espais verds i medi 
ambient, neteja viària, clavegueram, 
enllumenat, pavimentació, mobiliari 
urbà, arranjaments, etc.).
El pla es complementa amb els ser-
veis municipals ordinaris de neteja i 
manteniments de via pública que con-
tinuaran funcionant amb normalitat.

Desenvolupament del pla
El consistori va finalitzar fa unes set-
manes una prova pilot a tres carrers 
de la ciutat per analitzar-ne la coordi-
nació, mesurar els rendiments, pre-
veure incompatibilitats i el funciona-
men dels serveis. La valoració ha estat 
molt positiva. La primera actuació va 

ser el 20 d’octubre al carrer de Blume; 
la segona, el 27 d’octubre, al carrer de 
l’Església (ambdós carrers al barri de 
Sant Adrià Nord), i la tercera actuació 
es va fer el 4 de novembre a l’avingu-
da de Catalunya (a la vorera del costat 
riu, al tram entre l’autopista i el carrer 
de Sant Pere), al barri de Sant Joan 
Baptista.
El desenvolupament es farà per barris 
i es tractarà de combinar accions en 
dos barris alhora (s’actuarà en dos 
carrers, en dos barris diferents de la 
ciutat, d’acord amb les oportunitats 
i els recursos disponibles). Les actu-
acions es duran a terme el dimecres, 
amb la possibilitat d’allargar-les fins 
dijous, d’acord amb criteris tècnics 
de necessitat, i s’aniran executant 
progressivament en tots els carrers 
del municipi. La previsió és que en sis 
mesos, aproximadament, el pla s’hau-
rà desplegat per tots els carrers de la 
ciutat.
Aquest pla especial d’actuació serà 
cíclic i se sumarà a les actuacions de 
manteniment, seguiment i millora de 
la via pública que l’Ajuntament porta a 
terme de manera habitual.

Pla especial per millorar l’espai públic de la ciutat
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Campanya per detectar immobles buits

XII edició del programa Cultura Emprenedora a l’Escola (CuEmE)

L’Ajuntament de Sant Adrià de Besòs ha encetat una campanya 
de comprovació d’habitatges que té com a objectiu verificar les 
dades del Padró municipal sobre habitatges buits al territori.
Aquesta actuació, que ja s’ha iniciat, s’allargarà fins a finals 
del primer quadrimestre de 2022 i es desenvoluparà de 
dilluns a divendres, de 8 a 12 h del matí.

Desenvolupament de la campanya
Dues persones contractades com a agents informadors, 
mitjançant el programa de plans d’ocupació “Reactivació 
de l’ocupació 2021” de la Diputació de Barcelona, visiten 
els immobles on -segons la informació de què es disposa- 
hi ha habitatges buits i en comproven l’existència. És im-
portant destacar que les agents van identificades amb 
una armilla i una acreditació personal que certifica la 
seva relació laboral amb l’Ajuntament.
Les treballadores fan una inspecció externa per verificar l’ha-
bitatge, tot i que, de vegades, si aquesta no és suficient, es 

procedeix a consultar el veïnat de l’immoble. 
La finalitat d’aquesta actuació és detectar els habitatges 
buits i aconseguir que entrin al mercat de lloguer per tal de 
potenciar l’ús social dels habitatges i respondre a les ne-
cessitats residencials de la població.

S’inicia la dotzena edició del programa “Cultura emprene-
dora a l’escola” (CuEmE) amb la participació de 335 alum-
nes de cicle superior de primària dels centres Col·legi Amor 
de Déu, Col·legi Sant Gabriel, Escola Cascavell, Escola 
Catalunya, Escola Pompeu Fabra i Escola Túrbula.
Un any més, mitjançant aquest programa que està sub-
vencionat per la Diputació de Barcelona, l’alumnat crea i 
gestiona una cooperativa escolar amb el suport del centre 
educatiu, l’Administració local, les empreses i altres entitats 
del municipi.
L’alumnat adquireix competències i capacitats que potencien 
aspectes com la creativitat, l’autonomia, la iniciativa, la res-
ponsabilitat, el treball en equip, la resolució de conflictes, la 
comunicació, la capacitat d’assumir riscos, la perseverança i 
l’aprenentatge de les errades.
A més a més, d’una manera lúdica i vivencial, treballen els 
continguts de diferents àrees: artística i cultural, social i 
ciutadana, digital, de matemàtiques, de llengües i de medi.

La web municipal estrena un espai per a les regidories de barri
L’objectiu és millorar la comunicació entre l’Ajuntament i el veïnat.

La ciutadania de Sant Adrià compta a 
partir d’ara amb un nou canal per fer 
arribar suggeriments, inquietuds, propos-
tes, dubtes i preguntes al regidor o regi-
dora del seu barri, o per demanar-li una 
reunió. L’espai de les regidories de barri 
s’ubica a l’apartat Govern de la web mu-
nicipal (www.sant-adria.net), i només cal 
enviar un correu electrònic o omplir un 
formulari per comunicar-se directament 
amb el regidor o regidora corresponent.

Els regidors i les regidores de barri 
són els següents:

• José Luís Martínez Cardoso
Regidor de barri del Besòs, la 
Catalana i la Verneda (Trajana i 
Monsolís)
• Ruth Soto García
Regidora de barri de Sant Adrià Nord
• Andrés Pozo Cueto
Regidor de barri de la Mina

• Anabel Jurado Pérez
Regidora de barri de Sant Joan 
Baptista

Aquest espai és una eina més per 
apropar el veïnat a l’Administració 
local, millorar la comunicació entre 
ambdues parts i també la gestió 
municipal, ja que l’adapta a les 
necessitats de la ciutadania.
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El govern municipal de Sant Adrià 
reclama la necessitat de millorar la 
connectivitat de la ronda del Litoral 
B10 amb la ciutat
El polígon de Monsolís, fronterer amb 
les ciutats veïnes de Barcelona i San-
ta Coloma, no disposa de cap sortida 
directa a la ronda, fet que dificulta el 
trànsit constant i diari als barris pro-
pers i n’augmenta els problemes.
Per resoldre aquesta situació caldria 
dotar la ronda d'una nova sortida de 
Ronda, necessària i imprescindible, 
la qual permetria alliberar el barri de la 
Catalana de tot el trànsit pesat de mer-
caderies que el travessa diàriament.

Aquesta zona està suportant la cir-
culació de tots els vehicles pesats 
que accedeixen al polígon adrianenc 
i també la dels que el travessen per 
dirigir-se als polígons de Barcelona  
—polígon de l’Estadella, de la Verne-
da i del Bon Pastor—, ja que és una 
via directa d’entrada.
Ara com ara, la connexió més fàcil 
cap al polígon industrial de Monsolís 
és accedint des de la Vila Olímpica, ja 
que és l’única sortida de la ronda del 
Litoral que tenim a Sant Adrià en sen-
tit Trinitat, i que justament està ubica-
da al barri de la Catalana. Per tant, la 
nostra voluntat és buscar alternatives 
per reduir aquests vehicles forans, 

evitar que hi passin i aconseguir la 
pacificació del trànsit a la carretera de 
la Catalana.
A hores d’ara ja hem encarregat un 
estudi d'alternatives a l’AMB, el qual 
possibilitaria aquesta solució i crearia 
una nova sortida que connectaria di-
rectament amb el polígon industrial. 
El govern municipal està treballant, 
doncs, per buscar la complicitat de la 
resta d’administracions implicades per 
tal de tirar endavant aquest projecte 
que ha de beneficiar la ciutat i, molt 
especialment, el barri de la Catalana. 

Ruth Soto García
Grup Municipal Socialista

C’s

Tasas y presupuestos 
Las tasas y los presupuestos son 
dos potentes instrumentos de 
gobernanza municipal. Las tasas 
determinan una parte sustancial 
de los ingresos del Ayuntamiento y 
los presupuestos son un ejercicio 
de previsión de los ingresos totales 
con los que se va a contar y cómo 
se van a gastar. 
 
Las tasas las apoyamos, ya que se 
han congelado, recogen medidas 
necesarias para la reactivación 

económica e incluyen varias de 
nuestra propuestas de bonificación: 
las que hicimos en nuestra moción 
de movilidad sostenible (ICIO de 
obras para puntos de recarga y 
bonificación en el aparcamiento de 
los vehículos eléctricos) y la bonifi-
cación del ICIO en obras de mejora 
energética. 
 
En cuanto a los presupuestos, 
nuestra opinión es que ha llegado 
el momento de empezar a eliminar 
tanto gastos innecesarios como 
impropios (que corresponden a 

otras administraciones) y centrarse 
en los gastos que son competencia 
municipal y tienen un impacto en 
el bienestar de los ciudadanos del 
municipio.  
 
Hemos de aprovechar 2022 para 
iniciar un proceso de análisis del 
gasto de cada departamento que 
permita crear unos presupuestos 
basados en las necesidades reales, 
y no en el incremento sistemático 
del presupuesto del año anterior.

Óscar Marjalizo Hernández
Grupo Municipal Ciudadanos

ERC
Recuperem l’esperança, recuperem 
Sant Adrià
El proper maig de 2023, quan hi hagi 
les properes eleccions municipals, 
el PSC portarà governant 44 anys la 
nostra ciutat. La inèrcia de dècades 
de domini ha facilitat als socialistes 
mantenir el poder malgrat els símp-
tomes cada cop més evidents d’es-
gotament del seu model, cosa que 
està arrossegant la nostra ciutat de 
manera inexorable cap a la paràlisi 
i la degradació.
Els adrianencs, però, tenim l’opor-
tunitat de dir prou. Ha arribat l’hora 
d’alçar-nos, de tornar a creure en 
nosaltres, de recuperar l’esperança 

en el nostre futur per aixecar aques-
ta ciutat de les cendres en què l’han 
sumit.
Sant Adrià afronta reptes molt impor-
tants i a ERC volem impulsar quatre 
transformacions que considerem 
que la nostra ciutat necessita per 
encarar amb garanties aquest segle 
decisiu. Són les transformacions soci-
al, verda, feminista i democràtica.
Necessitem una ciutat que estigui 
al costat de la gent, que vetlli per 
tothom, i especialment, per a aquells 
que més ho necessiten; que es faci 
resilient contra les amenaces de 
l’escalfament global; que treba-
lli per la igualtat, i que fomenti la 
transparència i la participació po-

lítiques. Només així garantirem un 
futur de prosperitat, benestar i segu-
retat per a tots els adrianencs d’avui i 
els que han de venir.
Per posar fil a l’agulla a aquestes qua-
tre transformacions i exposar a la ciu-
tadania què signifiquen, què significa 
construir una ciutat republicana, enge-
guem al Centre Republicà Adrianenc 
un cicle de xerrades, les Tardes repu-
blicanes, que un cop al mes incidiran 
en un aspecte important de la política 
local.
Sant Adrià no es pot resignar. Hi ha 
alternativa i esperança i hem agafat el 
compromís de liderar-la.

Pol Carrión Huguet
Grup Municipal ERC

Grups municipals
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SAeC
Les persones al centre de les polí-
tiques?
Per fi es van presentar els pressu-
postos de la Generalitat, els quals 
inclouen la Llei de mesures d’acom-
panyament. Aquesta llei conté mesu-
res fiscals, financeres, administratives 
i del sector públic. Un dels canvis que 
presenta és que elimina l’obligatorietat 
de presentar els comptes abans del 
10 d’octubre, data que fins ara el Go-
vern de la Generalitat no havia com-
plert mai. És clar que, si parlem de 
data de presentació de pressupostos, 
l’equip de govern de l’Ajuntament de 
Sant Adrià, segurament s’enduria el 
rècord. No recordo cap ocasió que no 
hagin estat aprovats quan ja s’havia 

iniciat l’any. Fins i tot en una ocasió, 
al març, amb totes les dificultats que 
això comporta administrativament 
parlant. Tornant a la Generalitat, tam-
bé es retira la competència de l’AMB 
en l’aprovació de plans directors ur-
banístics de l’àmbit metropolità i es 
diu que el PDUM haurà d integrar tot 
el que determinin els PDU sectorials 
aprovats per la Generalitat. Aquesta 
modificació treu competències als 
ajuntaments (de l’àrea metropolitana) 
per donar-les directament a la Gene-
ralitat. ¿Potser té a veure amb el fet 
que el TSJC ha declarat nul el PDU 
de Gran Via de l’Hospitalet, que en el 
cas de dur-se a terme generaria nous 
terrenys urbanitzables, per a benefici 
dels especuladors? Això vol dir que 

la sociovergència torna a funcionar a 
ple rendiment? Tot serveix per garantir 
el negoci? Què passarà amb el PDU 
de les 3 Xemeneies? I amb el dels 
polígons industrials del Sot i Badalona 
Sud? O el de Montsolís. I quan arribi 
el PDU de la C-31, que pel que hem 
vist ja apunta maneres pel que fa a 
requalificar els terrenys, què podrem 
dir les persones que hi vivim i que pa-
tim diàriament l’aplicació de les lleis? 
Què podem esperar si quan hi ha 
una llei que no convé als poderosos, 
senzillament la canvien? No en tenen 
prou amb processos participatius no 
vinculants que volen tenir fins l’última 
paraula?

Irene Aldabert González
Grup Municipal Sant Adrià en Comú

MES
És hora de rendir cuentas
El pasado abril los 8 votos del PSC y 
1 de Movem Sant Adrià proclamaban 
a Filo Cañete como alcaldesa de la 
ciudad. Después de desearle mucha 
suerte y aciertos también adelantába-
mos que, dada la situación de pan-
demia y como se había producido el 
relevo, dejaríamos un más que mar-
gen de 100 días para ver la gestión de 
la nueva presidenta de la Corporación.
Semanas más tarde se dirigía a los 
vecinos/as a través de una carta don-
de explicaba sus propuestas y com-
promisos en la nueva etapa. Cito al-
guna: “las mejoras previstas que se 
han de ejecutar los próximos meses 
en los diferentes barrios harán que 

haya un cambio significativo en el 
espacio público, un cambio que 
transformará la imagen de la propia 
ciudad y ayudará a mejorar los as-
pectos de convivencia y civismo”
Francamente, alcaldesa: los primeros 
meses han sido una decepción tras otra, 
ha sido completamente al contrario ni 
mejoras, ni civismo, ni convivencia, ni 
cambios en el espacio público, ni barri-
os, ni recuperación, ni nada de nada.
Han pasado 7 meses y ahora sí que 
le toca dar la cara ante la ciudadanía, 
explicar en qué momento de su pro-
puesta se encuentra Sant Adrià y cuál 
es el proyecto de ciudad que tiene el 
equipo de gobierno. Por eso, MES, le 
ha solicitado en el pleno de octubre y 
también a través de instancia una AU-

DIENCIA PÚBLICA tal como estable-
ce uno de los artículos del reglamento 
de participación ciudadana que reco-
ge el derecho de audiencia, donde 
presente usted ante la ciudadanía el 
Plan de Actuación Municipal (PAM). A 
este paso llega la próxima legislatura 
y todavía lo estamos esperando.
S’acaba l’any, hi haurà absències a 
moltes llars. El grup MES us desit-
gem que l’any que comença sigui 
un mica millor i que ens encamini 
cap a la desitjada normalitat i recu-
peració en tots els àmbits.
Una abraçada famílies. Ens veurem 
per la ciutat.

Isabel Marcuello García
Grup Municipal MES, 

Moviment d’Esquerres

MSA-ECG
Campaña de descrédito contra el 
sistema público de pensiones
Llevan años desacreditando y lanzan-
do mentiras sobre nuestro sistema 
público de pensiones, un sistema 
casi único en el mundo desarrollado, 
solidario, intergeneracional y mucho 
más solvente y seguro que cualquier 
sistema privado de pensiones.
No por ello hay que reconocer sus 
dificultades actuales: baja natalidad 
desde hace décadas, salarios bajos 
que provocan reducción de recau-
dación mediante las cotizaciones 
al sistema y ahora la cercanía de la 
generación Baby Boom. Son algunas 

de las realidades que existen actual-
mente. Pero no siempre fue así. No 
hace tantos años existía superávit, 
se denominó caja de resistencia que 
debía de servir para afrontar situa-
ciones de dificultad como la que te-
nemos actualmente. Lo cierto es que 
parte de ese excedente de ingresos 
a la tesorería de la seguridad social 
se empleó para otros gastos del sis-
tema de la seguridad social.
Otro déficit ya corregido fue cargar a 
la caja de pensiones, las pensiones 
no contributivas, viudedad, orfandad 
y otras que debían de pagarse con 
cargo a los Presupuestos Generales 
del Estado.

Las medidas tomadas por el actual 
gobierno progresista del Estado son en 
primer lugar no agresivas en recorte de 
cálculo de pensión o edad de jubilación, 
la anterior reforma de carácter derecho-
so sí aplicó medidas muy lesivas para la 
mayoría de los futuros pensionistas.
El aumento de décimas en el porcen-
taje de la cuota a pagar por empre-
sarios y trabajadores aprobada por el 
gobierno y sindicatos va en la buena 
dirección para mantener una de las 
varias patas que tiene eso que deno-
minamos Estado del Bienestar.

Gregorio Camacho Alcalde
Grup Municipal Movem Sant Adrià



Si vols millorar el teu nivell de català, 
tant oral com escrit, el Servei Local de 
Català de Sant Adrià t’ho posa fàcil 
amb una nova oferta que inclou tots 
els nivells.
La inscripció preferent, adreçada als 
alumnes del CPNL del darrer any, es 
farà els dies 16 i 17 de desembre, 
i els dies 20 i 21 de desembre 
seran per al públic en general. 
Es farà de manera virtual a través 
del portal https://inscripcions.cpnl.
cat/. Si no saps quin nivell tens 
de català, demana hora per fer una 
prova gratuïta, des d’ara i fins al 10 
de desembre a través del web https://
www.cpnl.cat/inscripcions.

Com sempre, tota la informació sobre 
els cursos i els horaris d’inscripció els 
veuràs al web www.cpnl.cat/santadria. 
Hi trobaràs cursos presencials i en 
línia (els presencials s’ofereixen amb 
les mesures d’higiene i seguretat 
necessàries).
Aprofita la nova inscripció als cursos 
de català per preparar-te i estar a 
punt per quan arribi el moment: una 
oportunitat de feina, d’estudis, de 
millora personal... Els certificats oficials 
i els cursos de català obren portes!
On som?
Ens pots trobar a la plaça de 
Guillermo Vidaña i Haro, s/n (edifici 
Polidor) de 9 a 13 hores, de dilluns a 

divendres (93 381 20 05, santadria@
cpnl.cat). Amb cita prèvia.

• XV Clínic de Bàsquet Ciutat de 
Sant Adrià
Dijous, 23 de desembre, a les 16 h
Lloc: Poliesportiu Ricart  
(c. de Ricart,2)
Organització: ACEB Associació 
Catalana d’Entrenadors de  
Basquetbol Inscripcions:  
www.aceb.es

• Campus Esportiu al CEM Besòs
Del 23 desembre al 7 de gener, de 
7.45 a 17 h
Organització: CEM Besòs (rda.de Sant 
Ramon de Penyafort, s/n)
• XXXXI Campionat de Catalunya 
sènior lliure olímpica
• XXXI Campionat de Catalunya 
cadet lliure olímpica

• 2a jornada High School Wrestling 
de Lluita
Dissabte 18 desembre, a les 16 h
Lloc: zona esportiva la Mina  
(c. d’Arístides Maillol, s/n)
Organització: Federació Catalana  
de Lluita / Consell Esportiu  
Barcelonès Nord

Biblioteca Sant Adrià
Activitats adreçades al públic adult
• El dia del préstec! Un llibre d’obsequi 
amb el servei de préstec. Cada diven-
dres.
• Apunta’t a la tertúlia jove. Dos 
clubs de lectura juvenil per a joves, un 
de 13 a 17 anys i un altre de 18 a 25. 
Periodicitat setmanal o mensual. Ins-
cripcions a la Biblioteca.
• Club de Lectura en Català Inter-
medi. Les sirenes de Bagdad, de Yas-
mina Khadra. El dilluns a les 18 h.
• Club de Lectura Fàcil. La vida de 
Pau Casals, de M. Rosa Bayà. Dime-
cres 1 i 15, a les 16.30 h.
• Converses en altres llengües. Di-
mecres 1 i 15, a les 17.30 h.
• Club de les Paraules, amb el su-
port de Dones del Futur. Espai per 
treballar la creativitat jugant amb les 
paraules. Dimecres 1 i 15, a les 19 h.
• Tertúlia literària. Es comentarà la 

novel·la Vestido de novia, de Pierre 
Lemaitre. Dijous 16, a les 19 h.
• Tertúlia literària al voltant dels autors 
locals o la immigració. Moderat per 
Guillermo Jiménez. Inscripcions obertes. 
Segon dijous de mes, de 19 a 20.30 h.

Activitat per a públic infantil
• Jocs de taula en préstec. Dispo-
sem de jocs de taula perquè te’ls pu-
guis endur a casa.
• Aparador cultural. Petits lectors. 
Llibres visuals per als més petits, de 0 
a 3 anys. A la planta baixa.

Biblioteca Sant Adrià
Pl. de Guillermo Vidaña i Haro, s/n
Tel. 934 621 479 / Fax 934 621 293
b.st.adriab@diba.cat
http://bibliotecavirtual.diba.cat
Horari: Tardes: de dilluns a divendres 
de 15.30 a 20.30 h
Matins: dimarts i divendres de 9 a 14 h 
i dissabte de 9.30 a 13.30 h

Biblioteca Font de la Mina
Activitats adreçades al públic adult
• Suport a l’alfabetització en cas-
tellà. Dilluns i dijous, de 15.30 a 17 h. 
Cal inscripció prèvia.
• Fons especial d’immigració. Migraci-
ons i Moviments Humans. Fons especi-
alitzat adreçat a investigadors i estudiosos 
d’aquesta temàtica. El fons inclou dife-
rents àrees de coneixement i formats com 
ara monografies, biografies, novel·les, 
revistes especialitzades, estudis, congres-
sos, còmics, contes infantils, documents 
en format DVD (pel·lícules i documentals), 
audiovisuals (CD, CD-ROM), etc.

Biblioteca Font de la Mina
Ponent, 21-25 - Tel. 934 621 541
b.st.adriab.fm@diba.cat
http://bibliotecavirtual.diba.cat
Horari: Tardes: de dilluns a divendres 
de 15.30 a 20.30 h
Matins: dimecres i dijous de 10 a 13.30 h
Dissabtes de 10 a 14 h

Notícies

Al desembre tornen les inscripcions als cursos de català

Activitats esportives

Activitats del mes de desembre a les biblioteques de la ciutat

La inscripció als cursos és oberta!

AVÍS CANVI DE DATES: Concerts Orquestra de Cambra Amics dels Clàssics
Suspès el concert previst pel 25 de novembre. Nova data: 30 de desembre
Suspès el concert previst pel 2 de desembre. Nova data: 23 de desembre
Els concerts tindran lloc a les 20.30 h, a l’Ateneu Adrianenc (c. d’Andreu Vidal, 7)
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